

Notification of Uncertified Teacher Assignment

In accordance with federal law, schools are required to notify parents if their child is assigned a teacher for four or more consecutive weeks who does not hold an appropriate state teaching certificate in the area in which the teacher has been assigned.

This letter is to inform you that your child's _____ (subject or grade) _____ (teacher or substitute teacher) does not currently have the appropriate state teaching credential for this assignment.

Although your child's teacher does not have the appropriate state teaching credential, we do believe that they are qualified to teach in this assignment. Our staffing decisions are made to provide the best qualified person available for each class. In addition, a school administrator will be evaluating each teacher's performance in the classroom to ensure that your child receives quality instruction.

If you have any questions regarding your child's teacher assignment, please feel free to contact:

Name

Title

Phone

Email

未认证教师的分配通知

根据联邦法律，如果孩子在连续四周或更长的时间内被指派给一名教师，而该教师在所分配的地区不具备适当的州级教师资格证书，则学校必须将此情况通知学生家长。

本函旨在通知您，您孩子的_____（学科或年级）_____（教师或代课教师）针对此次指派，目前不具备适当的州级教师资格证书。

尽管您孩子的教师不具备适当的州级教师资格证书，但我们相信该教师有资格担任此次所指派的的教学任务。我们的人员配置决策旨在为每个班级提供最佳的合格人员。此外，学校管理人员将对每位教师在课堂上的表现进行评估，以确保您的孩子接受到高质量的教学。

如果您对教师的指派有任何疑问，请随时联系：

姓名

职务

电话

电子邮箱
